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PROTOKÓŁ 

z LIV w kadencji 2018-2024 sesja Rady Miejskiej w Suchedniowie                

z dnia 23 lutego 2023 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:02 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (radny Wiesław Biskup). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Wiesława Biskupa. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji. 

 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 23 lutego 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 5: 

- poruszyła temat remontu pomnika na Cmentarzu Parafialnym (pomnik weteranki 

Powstania Styczniowego). Pytała, jakie koszty poniosła Gmina za opracowanie projektu 

remontu pomnika; 

- poinformowała o złym stanie ul. Partyzantów (dziury w nawierzchni jezdni); 
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- poruszyła temat odśnieżania ul. Partyzantów. Zdaniem zainteresowanej droga jest źle 

odśnieżana, po bokach drogi  zalega śnieg i utrudnia dojazd do posesji. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna w imieniu Stowarzyszenia Olimpiady Specjalne Polska 

podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów za wieloletnią współpracę i 

wsparcie przy organizowaniu imprez sportowych dla osób niepełnosprawnych. Za 

objęcie tych imprez patronatem i udostępnienia obiektów sportowych, na których te 

imprezy się odbywały na preferencyjnych warunkach. W imieniu Stowarzyszenia radna 

wręczyła upominek Burmistrzowi  z tej okazji. 

 

Pani Halina Ostrowska - sołtys wsi Krzyżka : 

- podziękowała Burmistrzowi i jego Zastępcy za wybudowanie drogi na Krzyżce; 

- prosiła o pochylenie się władz gminy nad drogą prowadzącą do ul. Koszykowej, gdzie 

odbędzie się droga krzyżowa. Droga ta ma wiele dziur w nawierzchni. 

 

Pan Jacek Uba - sołtys wsi Mostki : 

- jako przedstawiciel Spółdzielni Mieszkaniowej wnioskował o załatanie dziury na 

drodze prowadzącej do apteki (obok domu towarowego); 

- prosił o poprawienie nawierzchni dróg w sołectwie Mostki (rogatka, ul. Graniczna, 

dojazd na Kaczkę), 

- proponował o wyremontowanie drogi na Kaczce w porozumieniu z Nadleśnictwem, 

władzami Powiatu. 

6. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- prosił o interwencje w sprawie dziury w jezdni obok sklepu Biedronka, wyrównanie 

dróg na Kaczce, ul. Harcerskiej, ul. Partyzantów, tzw. wygon, drogi nr 751; 

- pytał jakie działania są ze strony władz Urzędu Gminy aby zmusić firmę prowadzącą 

prace na drodze nr 751 aby ta droga była przejezdna; 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM wnioskował do Burmistrza MiG, 

aby na czas remontu drogi nr 751 nie wyłączać oświetlenia ulicznego przy tej drodze. 

Brak oświetlenia podczas remontu stwarza zagrożenie zarówno dla pieszych jak                          

i poruszających się pojazdów. 

 

Pan Paweł Słoma - radny poparł  Przewodniczącej Osiedla Nr 5 w sprawie jej 

wypowiedzi dotyczącej złego stanu dróg (ul. Harcerska, Partyzantów, Młynarska). 

Nadmienił, że drogi te są w fatalnym stanie. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny : 

- odnosząc się do złego stanu nawierzchni ul. Józefów pytał, czy były prowadzone 

jakieś rozmowy z firmą, która wykupiła teren dawnego zakładu DODONI w sprawie 

dofinansowania remontu tej ulicy? 

- pytał, kiedy będzie zakończenie obecnie wykonywanych robót na ul. Stokowiec oraz 

kiedy będzie remont odcinka ul. Stokowiec za torami kolejowymi ? Radny wnioskował 

również o wyrównanie sypanego odcinka tej drogi; 

- pytał, kiedy będzie ukończony remont ul. Berezów (droga nr 751), 

- poruszył temat zakupionego terenu po byłej kopalni przez firmę BYŚ, radny 

proponował uchwalenie planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, z 
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zapisem w dokumencie, który uniemożliwiałby powstanie składowiska odpadów w tym 

miejscu, 

- wnioskował o poprawienie nierówności na ul. Źródłowej. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna odnosząc się do tematu planowanego remontu ul. 

Józefów, pytała Burmistrza czy przedstawiał firmie (która zakupiła teren po byłym 

DODONI) jakiś kosztorys dotyczący kosztów wyremontowania drogi. Poinformowała, 

również że na tym terenie działa już jakaś druga firma, prosiła o informację w tej 

sprawie. 

7. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- w temacie kosztów opracowania projektu pomnika w Suchedniowie poinformował,                 

że na chwilę obecną "z głowy" nie odpowie na to pytanie, informacji udzieli                            

po sprawdzeniu dokumentów dotyczących poniesionych kosztów; 

- w temacie naprawy dróg zarówno gruntowych jak i asfaltowych poinformował,                          

że Gmina chciała zlecić łatanie dziur na drogach, jednak firma zajmująca się takimi 

pracami poinformowała, że jest jeszcze za wcześnie na dokonywanie takich prac                     

ze względu na obecne niesprzyjające warunki pogodowe i efekt prac byłby nie trwały. 

W miejscach gdzie są ubytki jest jeszcze woda. 

- Burmistrz poinformował, że wspólnie z Radą Miejską musimy wrócić do tematu 

ustalenia kolejności odśnieżania dróg i ustalenia priorytetów, które drogi mają być 

odśnieżane jako pierwsze. W przypadku ul. Partyzantów, być może chodziło o jak 

najszybsze zapewnienie przejezdności, dopytam o to kierownika ZGK; 

- w temacie remontu drogi nr 751 poinformował, że cały czas są podejmowane działania 

i interwencje, organizowane są spotkania. Najczęściej po tych spotkaniach w terenie                   

z wykonawcą i inwestorem ta droga jest naprawiana. Obecnie przy panujących 

warunkach pogodowych jest taka sama sytuacja jak przy remoncie innych dróg na 

terenie Gminy. Cały czas staramy się reagować i monitorować sytuację, wpływać na 

inwestora i wykonawcę aby ta droga była utrzymywana w należytym porządku. Mamy 

informację, ze w m-cu marcu br. pierwsza część tej drogi zostanie pokryta asfaltem. 

Termin zakończenia prac na tej drodze zawarty w umowie jest miesiąc sierpień br.; 

- w temacie oświetlenia ulic poinformował, że na pewno nie da się wyłączyć światła 

tylko na jednej ulicy. Postaram się porozmawiać z firmą, która konserwuje oświetlenie 

jakie tutaj mamy możliwości techniczne w tym zakresie; 

- w temacie utrzymania i remontu dróg zarówno asfaltowych i gruntowych na terenie 

Gminy zdajemy sobie sprawę z potrzeb. Na pewno nie da się w jednym czasie 

wszystkich dróg wyremontować do takiego standardu żeby wszystkie były asfaltowe. 

Staramy sie sukcesywnie te remonty i naprawy przeprowadzać; 

- w temacie ul. Józefów poinformował, ze były już kiedyś przeprowadzane rozmowy                 

z firmą w sprawie współfinansowania remontu tej drogi. Szacunek kosztów remontu 

drogi został przesłany do firmy EURO-EKO. Firma nie podjęła tematu, być może ją 

przeraził ten koszt. Mamy spotkanie z tą firmą w przyszłym tygodniu i wrócimy                        

do tematu. Planowaliśmy, że wystąpimy o dofinansowanie ze środków zewnętrznych na 

tą inwestycję, a firma sfinansowałaby Nasz wkład własny; 

- poinformował, że koniec obecnych prac na ul. Stokowiec to jest miesiąc maj br. 

Jesteśmy w trakcie rozmów z Gminą Skarżysko-Kamienna aby wspólnie w ramach 

grupy miast północy w nowej perspektywie finansowej wspólnie wybudować odcinek 

ul. Stokowiec  za torami i połączyć się z Rejowem; 
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- w temacie terenów po byłej kopalni Baranów przypomniał, że Rada Miejska                          

w Suchedniowie podjęła uchwałę o przystąpieniu do opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu. Ta procedura została już rozpoczęta, 

w tym momencie zostało ogłoszone w prasie obwieszczenie o tym, że przystąpiliśmy                                                        

do opracowania takiego planu z terminem 21 dni do zgłaszania wniosków do tego 

planu. Została również wysłana korespondencja do instytucji i podmiotów, które 

zgodnie z ustawą mogą zgłaszać swoje uwagi i mogą się wypowiadać. Przed nami będą 

jeszcze konsultacje społeczne i obrady Rady Miejskiej w tym temacie, która będzie 

podejmować ostateczne decyzje o kształcie takiego dokumentu. 

8. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta                                     

i Gminy Suchedniów za okres od 28.12.2022 r. do 23.02.2023 r. przedstawił Pan 

Cezary Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2022 r. 

9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

9.b. dyskusja. 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 337/LII/2022 Rady Miejskiej 

w Suchedniowie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za                             

1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców dzieci 

niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Suchedniów do szkół                         

i placówek edukacyjnych. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - 

Przewodniczący Komisji. 

10.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 
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10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 337/LII/2022 Rady 

Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 

1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców dzieci 

niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Suchedniów do szkół                             

i placówek edukacyjnych. 

 

Uchwała Nr 346/LIV/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 337/LII/2022 Rady 

Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców dzieci 

niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Suchedniów do szkół                              

i placówek edukacyjnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 337/LII/2022 Rady Miejskiej w 
Suchedniowie z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców dzieci niepełnosprawnych 
zamieszkałych na terenie Gminy Suchedniów do szkół i placówek edukacyjnych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 lutego 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 
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8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów na 

lata 2019-2034 (Aktualizacja z 2022r.)”. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - 

Przewodniczący Komisji. 

11.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów na 

lata 2019-2034 (Aktualizacja z 2022r.)”. 

 

Uchwała Nr 347/LIV/2023 w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów 

na lata 2019-2034 (Aktualizacja z 2022r.)” stanowi załącznik do niniejszej 

uchwały. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów na lata 2019-2034 
(Aktualizacja z 2022r.)”. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 23 lutego 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

12. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

12.a. przybliżenie tematu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 
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Przewodniczący RM przybliżył temat skargi wniesionej na Burmistrza MiG (projekt 

uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 

załączeniu do protokołu). 

12.b. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

Uchwała Nr 348/LIV/2023 w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 lutego 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 
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7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Sprawy różne. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza odniósł się do skargi rozpatrywanej                             

w poprzednim punkcie obrad. Poinformował, że zgodnie z przepisami plany 

zagospodarowania przestrzennego powinny być zamieszczone na stronie Gminy                         

z możliwością korzystania z dostępu do tych danych przez każdego mieszkańca. I taki 

obowiązek jest spełniony przez Gminę Suchedniów. Plany są umieszczone na 

odpowiedniej platformie, z dostępem do nich. Z platformy takiej jak nasza korzysta 

wiele gmin w kraju. Systemy te mają różne możliwości prawne i techniczne korzystania 

z tych danych. Zarzuty w skardze dotyczyły tego, że to opracowanie z którego korzysta 

Gmina, ten system komputerowy nie jest zgodny z (systemem) przepisami prawa jakie 

obecnie działają. Mamy informację od autora systemu, z którego korzystamy, że jest on 

jak najbardziej poprawny i spełnia wszystkie przepisy i wszystkie uwarunkowania jakie 

ma obowiązek spełniać. Udzielaliśmy skarżącej odpowiedzi na zarzuty, jednak nadal 

ona podtrzymywała swoje stanowisko, czego rezultatem jest skierowanie skargi                        

do Rady Miejskiej celem rozpatrzenia. Dodał, że skarżąca skierowała skargi o tej samej 

treści do kilku innych gmin.  

 

Pan Wiesław Biskup - radny w temacie planowanego remontu ul. Józefów, pytał jaki 

zakres robót obejmowałaby realizacja tego zadania?  

 

W odpowiedzi Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że planowana jest 

kompleksowa przebudowa ul. Józefów. 
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14. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LIV-ej     

w kadencji Sesji Rady Miejskiej. 
 

 
    Protokołował                             Sekretarz obrad                           Przewodniczący 

                                                                                                            Rady Miejskiej 

 

 

Mariusz Ślusarczyk                      Wiesław Biskup                        Krzysztof Adamiec 
 
 

 
 
 
 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedni%C3%B3w
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